

伯特利中學 Bethel High School
2023-2024 學年多元學習津貼——（其他課程：資優教育課程）周年計劃書
Annual Programme Proposal for DLG – Other Programmes: Gifted Education for the 2023-2024

	範疇 Domain	課程 Programme	教學目的 Objective(s)	目標學生 Targets (數量/級別/甄選方式) (No. / level/ selection)	修業期/開始日期 Duration/Start Date	預期產出 Deliverables	專責教師 Teacher i/c	財政預算 Budget
1	中文	中文尖子朗誦課程 (資優課程)	學生透過朗誦的多元學習活動，提升中文說話能力	<ul style="list-style-type: none"> ● 10-20 位中四至中六學生 ● 由中文科組成員提名 	2023 年 11 月	<ul style="list-style-type: none"> ● 70%或以上參加學生認為課程對他學習有幫助。 ● 70%或以上參加學生能掌握朗誦技巧，提升說話能力及自信心。 	蔡劍平老師 馮幸銓老師	外聘導師或教育機構 \$1000 X 20 小時 = \$20,000
2	中文	中文尖子司儀課程 (資優課程)	為有學術潛質的學生提供訓練機會，提升中文說話能力。	<ul style="list-style-type: none"> ● 6-10 位中四至中五學生 ● 由中文科組成員提名 	2023 年 10 月至 11 月	<ul style="list-style-type: none"> ● 70%或以上參加學生認為課程對他學習有幫助。 ● 70%或以上參加學生能掌握司儀技巧，提升說話能力及自信心。 	蔡劍平老師 馮幸銓老師	外聘導師或教育機構 \$1,500 X 6 小時 = \$9,000
3	中文	中文尖子辯論課程 (資優課程)	為有學術潛質的學生提供訓練機會，提升中文思維及說話能力。	<ul style="list-style-type: none"> ● 6-10 位中四至中五學生 ● 由中文科組成員提名 	2024 年 6 月至 7 月	<ul style="list-style-type: none"> ● 70%或以上參加學生認為課程對他學習有幫助。 ● 70%或以上參加學生能掌握辯論技巧，提升思維、說話能力及自信心。 	蔡劍平老師 馮幸銓老師	外聘導師或教育機構 \$1,500 X 6 小時 = \$9,000
4	體育訓練	拯溺銅章訓練班	加強學生在體育方面的發展，使有潛力學生得以發展	<ul style="list-style-type: none"> ● 在體育科表現良好的學生，數量不多於 20 個 	2024 年 6-8 月	<ul style="list-style-type: none"> ● 拯溺銅章，成為一個合資歷救生員 	參加學校體育推廣計劃 (康文署資助)	\$3120 場地租用費 \$2880 入場費 \$4550 教練費 \$1500 物資費 合共:12050
5.	English	Emcee Training Program	<ul style="list-style-type: none"> ● Enable students to become confident English speaker ● Develop students' public speaking 	S.4-S.6 (4-6 students)	Sep 2023 – May 2024	<ul style="list-style-type: none"> ● 70% of the students find the course conducive to their learning. ● 70% of the students 	Miss Tam Tik Chi	\$1,000 x 6 hours = \$6,000

			<ul style="list-style-type: none"> skills ● Help students improve their English pronunciation and intonation. 			can master the skills of being an Emcee and deliver public speeches confidently.		
6.	English	English Debate Course	<ul style="list-style-type: none"> ● Develop students' critical thinking skills and speaking skills ● Provide more opportunities for students to become confident, competitive and courteous speakers. 	S.4-S.6 (8-15 students)	Sep 2023 – May 2024	<ul style="list-style-type: none"> ● 70% of the students find the course conducive to their learning. ● 70% of the students can acquire relevant debating skills and give responses confidently in debate competitions. 	Miss Tam Tik Chi	\$1,200 x 10 hours = \$12,000
7.	Learning skill	Academic Team	<ul style="list-style-type: none"> ● Students will learn a structured approach full of revision techniques, tools and tips in order to increase the effectiveness of their revision practice. 	S.4-S.5	Sep 2023 – Oct 2024	<ul style="list-style-type: none"> ● 70% of the students find the course conducive to their learning. ● 70% of the students can acquire relevant learning skills and apply to their learning. 	Ms Wong Sui Kan	Program Package: <ul style="list-style-type: none"> ● Student's workshop ● No. of group: 3 groups ● No. of lesson: 3 lessons per group (40 mins per lesson) ● Evaluation Report: 1 set per school ● Teacher's talk & Parent's talk: 30-40 mins =\$12,000

Total : \$80,050